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AKTUELNO

Dimničari pripremaju akta
Na drugoj ovogodišnjoj sednici Grupacije za pružanje dimničarskih uslu-
ga, održanoj 11. maja 2016. godine u članstvo Grupacije primljena su tri 
nova preduzeća - JP „Komunalac“ iz Dimitrovgrada, JKP „Stari grad“ iz Šapca 
i DJKP „Polet“ iz Plandišta.

Članovi su tokom sednice najviše vremena posvetili Pravilniku o dimničar-
skoj delatnosti, koji je Grupacija ranije donela. Konstatovano je da tekst 
pravilnika treba revidirati i u pojedinim delovima uskladiti sa trenutnim 
okolnostima i uslovima poslovanja. Takav revidiran tekst, posle usvajanja na 
sednici Grupacije, biće dostavljen resornom ministarstvu kao osnov za do-
nošenje podzakonskog akta kojim će biti regulisana dimničarska delatnost.

Pažnja je posvećena i dokumentu, osnovi za podzakonski akt, kojim će na jedinstven način biti regulisani osnovni uslovi za 
obavljanje svake komunalne delatnosti na teritoriji Srbije.

Članovi Grupacije saglasili su se da je, kada je reč o cenama dimničarskih usluga, neophodno izraditi jedinstvenu metodolo-
giju za određivanje cena, po ugledu na slovenački model, koji treba prilagoditi uslovima poslovanja u Srbiji.

Za rad na sva tri akta, dogovoreno je na sednici, formiraće se jedinstvena radna grupa, koju čine predstavnici dimničarskih 
preduzeća iz Beograda („Dimničar“ i „Eko-dim“), Subotice („Dimničar“), Sombora („Odžačar“) i Niša („Medijana“).

Sledeća sednica je predviđena za kraj juna, do kada bi radna grupa trebalo da završi rad.

Sednica Grupacije za pružanje usluga parkiranja
U petak 20. maja u Vršcu je održana 9. redovna sednica Upravnog odbora 
Udruženja parkirališta Srbije – Grupacije za pružanje usluga parkiranja.

Na sednici Upravnog odbora Udruženja parkirališta Srbije - Grupacije za 
pružanje usluga parkiranja. razmatrane su aktuelnosti u sektoru, aktivnosti 
i planovi Udruženja. Na sastanku u Vršcu jedna od tema bila je formiranje 
Radne grupe za reviziju ugovora za m-parking usluge sa preduzećem Tele-
kom Srbija. Članovi Udruženja predstavili su izveštaj i iskustava prilikom pose-

te delegacije UPS –a najvećem sajmu u oblasti saobraćaja u Evropi, Intertraffic 2016 koji se održava u Amsterdamu. Prezento-
vana su i iskustva o boravku i radu delegacije UPS-a na konferenciji o parkiranju koja je održana u Bugarskoj.

Suzbiti sivu ekonomiju u pogrebnoj delatnosti
U pogrebnoj delatnosti postoji veliki procenat sive ekonomije, istaknuto je na 
sednici Grupacije za pružanje pogrebnih usluga.

Nelegalan promet pogrebne opreme, spomenika, nadgrobnih obeležja 
predstavlja neposrednu štetu za budžet i direktno predstavlja nelojalnu kon-
kurenciju privrednim subjektima koji legalno posluju. Posebna tema koju tre-
ba razmotriti su „nelegalna“ groblja, rečeno je na sastanku održanom 8. juna 
u PKS.

Članovi radne grupe pri Grupaciji predstavili su dopunjen Nacrt Pravilnika o 
sahranjivanju i grobljima, koji definiše standarde i procedure u pogrebnim 
delatnostima. Sednici je prisustvovala Biljana Miladinović, predstavnik Mi-
nistarstva građevinarstva, saobraćaja i infrastrukture.

Članovi Grupacije, kako je dogovoreno, napraviće Izveštaj o položaju po-
grebnih preduzeća u 2015. godini.
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Građevinski otpad značajan i neiskorišćen resurs
Građevinski otpad veliki je i neiskorišćeni resurs, jer 80 odsto može da se 
reciklira i ponovo koristi u građevinarstvu, najviše u niskogradnji, istaknuto 
je u PKS u diskusiji „Nova industrijalizacija Srbije - skriveni resurs u otpadu 
građevinskog materijala“.

Učesnici okruglog stola, koji je u PKS okupio eksperte, predstavnike struke, 
nadležnih ministarstva, asocijacija i institucija, saglasni su da bi recikliranje 
građevinskog otpada pozitivno uticalo na privredni rast u Srbiji, otvaranje 
novih radnih mesta, kao i na zaštitu životne sredine, ali je neophodno si-
stemski urediti ovu oblast donošenjem propisa ili podzakonskih akata.

Više hiljada tona građevinskog otpada svuda je oko nas na neuređenim deponijama, rekao je Viktor Kobjerski, sekretar Udru-
ženja za građevinarstvo PKS.

Nekontrolisano formiranje divljih deponija donosi velike probleme u procesu pridruživanja EU, uključujući i velike kazne, 
ukazao je Kobjerski i podsetio da Hrvatska i Grčka plaćaju velike kazne jer nisu rešili pitanje deponija, koje su devastirane i 
pokrivene zemljištem i šutom. Svaki izvođač radova, prema njegovim rečima, trebalo bi da otpad odveze na zvaničnu de-
poniju u okviru lokalne samouprave i tada bi država mogla da snosi sve troškove reciklaže i prodaje tog otpada, jer otpad sa 
gradilišta može ponovo da se iskoristi.

Aleksandra Damnjanović, državni sekretar u Ministarstvu infrastrukture, građevinarstva i saobraćaja istakla je podršku mi-
nistarstva da se ova oblast uredi propisima koji će biti efikasni i primenljivi u praksi. „U postojećoj zakonskoj regulativi koja 
se tiče oblasti izgradnje postoji samo jedan član zakona koji na posredan način upućuje o postupanju sa građevinskim ma-
terijalom, kada kaže da se otpad mora odvesti u skladu sa posebnim odredbama“, objasnila je Damnjanović. Kako je rekla, 
građevinski otpad je „zlato i nova mogućnost za Srbiju, za otvaranje novih radnih mesta, ali i za očuvanje životne sredine“. 
Navela je da Hrvatska, koja je članica EU, ima na godišnjem nivou oko dva miliona tona građevinskog otpada, a od toga 
samo pet odsto reciklira. Kao pozitivne primere istakla je Holandiju i Dansku. Uvođenjem posebnog poreza u Danskoj na 
građevinski otpad 1984. krenulo se u rešavanje ove oblasti. Tada je procenat recikliranja bio oko 11 odsto, a 2004. više od 90 
odsto. Radmila Šerović, načelnik Odeljenja za upravljanje otpadom u Ministarstvu poljoprivrede smatra da se, iako smo tek u 
začetku reciklaže građevinskog otpada, ova oblast može urediti i unaprediti u skladu sa primerima dobre prakse.

Građevinski otpad nije samo ekološki problem, već izvestan resurs koji mora da se stavi u svrhu privrednog razvoja, naglasio 
je Mihailo Vesović, direktor Centra za inovacije PKS. „Čini mi se da i naš put ka EU i svi ti procesi, nas neminovno uvode u re-
šavanje ovog problema. Naša želja je da idemo u susret tome, ne da zadovoljimo samo uslove i preduslove koje postavljaju 
međunarodne institucije, već pre svega zbog nas samih i sveukupnog napretka privrede Srbije”, zaključio je Vesović.

IWA Specijalistička konferencija o podzemnim vodama
IWA Specijalistička konferencija o podzemnim vodama održana je od 9. do 
11. juna 2016. godine, u organizaciji Instituta za vodoprivredu „Jaroslav Čer-
ni“ i WSDAC- Centra za vode za održivi razvoj i prilagođavanje klimatskim 
promenama pod pokroviteljstvom UNESKA.

U Privrednoj komori Srbije održan je drugi radni dan konferencije o pod-
zemnim vodama, a glavne teme bile su upravljanje podzemnim vodama, 
procesi i upravljanje u aluvijalnim akviferima, upravljanje u karstnim akvife-
rima, kao i inovativne tehnologije za korišćenje i zaštitu podzemnih voda.

Skup u Privrednoj komori Srbije odvijao se u paralelnim sesijama u okviru 
kojih je prezentovano 50 radova, kojima su predstavljeni praktični rezultati 
i najnovija istraživanja i dati predlozi mogućih poboljšanja i smernice za re-

šavanje određenih aktuelnih problema vezanih za stanje resursa, kao i upravljanje podzemnim vodama. U radu konferencije 
učestvovali su stručnjaci iz Srbije (naučni radnici sa Univerziteta u Beogradu: Rudarsko-geološkog fakulteta, Građevinskog 
fakulteta, Tehnološko-metalruškog fakulteta, Instituta za nuklearne nauke „Vinča“, Instituta za vodoprivredu „Jaroslav Čer-
ni“; Univerziteta u Novom Sadu: Fakulteta tehničkih nauka, Prirodno-matematičkog fakulteta), kao i renomirani stručnjaci 
i univerzitetski profesori iz zemalja okruženja i Zapadne Evrope – Austrije, Mađarske, Nemačke, Italije, Španije, Holandije, 
ali i iz SAD-a, Kanade, Meksika, Indije, Iraka, Irana Senegala i drugih država. U radu konferencije i vođenju sesija učestvovali 
su i čelni ljudi najznačajnijih međunarodnih udruženja (IWA, IAH, ICPDR, IAWD, UNESKO-IHP/Water Division). Skup su pratili 
zaposleni i stručnjaci iz brojnih profesionalnih organizacija i privrednih društava (JVP „Srbijavode“, JVP „Vode Vojvodine“ Be-
ogradski vodovod i kanalizacija, Vodovod „Subotica“, Vodoprivreda Požarevac, JP „Varoš“ Zrenjanin, Geološki zavod Srbije) i 
brojni studenti Univerziteta u Beogradu i Novom Sadu. Prethodnog dana u SANU prezentovano je 11 radova po pozivu. U 
završnoj sesiji konferencije doneti su zaključci koji će biti objavljeni na veb sajtu Instituta za vodoprivredu „Jaroslav Černi“ – 
organizatora konferencije.

Ovo je treća po redu IWA Specijalistička konferencija o podzemnim vodama, a njeni pokrovitelji bili su: Srpska akademija 
nauka i umetnosti (SANU), Ministarstvo za nauku, obrazovanje i tehnološki razvoj, Srpsko društvo za zaštitu voda, Privredna 
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komora Srbije, Akademija inženjerskih nauka Srbije, a od međunarodnih institucija: UNESKO, Međunarodno udruženje hi-
drogeologa (IAH), Međunarodna komisija za zaštitu reke Dunava (ICPDR), Međunarodno udruženje vodovoda u slivu Dunava 
(IAWD).

Sednica Sekcije Grupacije vodovoda i kanalizacije
Na sednici je, pored ostalog, pokrenuta inicijativa za stavljanje van snage 
Zakona o fluorisanju vode za piće. Inicijativa je pokrenuta na predlog JP 
„Vodovod i kanalizacija“ Loznica, a nakon više ekspertskih analiza, podržana 
je od strane relevantnih stručnjaka.

Udruženje vodovoda i kanalizacije Srbije, koje svoje aktivnosti realizuju kao 
sekcija Grupacije vodovoda i kanalizacije Udruženja za komunalne delat-
nosti Privredne komore Srbije, u petak, 17. juna 2016. održalo je sednicu 
Upravnog odbora.

Na sednici je, pored ostalog, pokrenuta inicijativa za stavljanje van snage 
Zakona o fluorisanju vode za piće. Inicijativa je pokrenuta na predlog JP 

„Vodovod i kanalizacija“ Loznica, a nakon više ekspertskih analiza, podržana je od strane relevantnih stručnjaka.

Na istoj sednici je pokrenuta i inicijativa za izmenu i dopunu Zakona o zaštiti potrošača, u delu koji obavezuje preduzeća 
vodovoda na mesečno očitavanje potrošnje vode za piće na vodomerima. Pored toga, razmotreno je i više tema od interesa 
za unutrašnju organizaciju i rad Udruženja.

Dani pijaca Srbije 2016
Grad Pančevo od 9. do 12. juna bio je domaćin manifestacije „Dani pijaca 
Srbije 2016“. U gradu na Tamišu održane su i sednica Grupacije za pijačnu 
delatnost i sednica UO udruženja „Pijace Srbije“ na kojima je dogovoreno 
niz aktivnosti važnih za unapređenje pijačne delatnosti.

Manifestacija „Dani pijaca Srbije 2016“ održana je peti put, a otvaranju sku-
pa prethodile su tematske rasprave „Mišljenja i stavovi kupaca na pijacama 
Srbije“ i „Standard za proizvodnju i plasman domaće hrane“. Svečanost u 
Pančevu ulepšao je koncert subotičkih tamburaša.

U Pančevu je takođe održana treća sednica Grupacije za pijačnu delatnost i 
sednica UO udruženja „Pijace Srbije“. Dogovoreno je da se dokument Predlog zakona o pijacama koji su Grupacija i Udruže-
nje izradili 2013. godine i dostavili resornom ministarstvu, uskladi sa novonastalim promenama, kao i da se predlog Pravilni-
ka o pijačnoj delatnosti dostavi ministarstvu koje, po formiranju vlade, bude zaduženo za komunalne delatnosti. Formirana 
je i radna grupa koja treba da izradi predlog uslova za obavljanje pijačne delatnosti.

TEmA mESEcA

Sednica Odbora Udruženja za komunalne delatnosti
Na sednici Odbora Udruženja za komunalne delatnosti Privredne komore 
Srbije prezentovan je izveštaj o radu Udruženja za komunalne delatnosti 
Privredne komore Srbije od novembra 2015. do juna 2016. godine.

Udruženje za komunalne delatnosti redovno informiše svoje članice o do-
netim relevantnim Zakonima, Nacrtima, Predlozima i podzakonskim akti-
ma, istaknuto je na sednici održanoj 17. juna. Na skupu je razmatran nacrt 
Zakona o komunalnim delatnostima, podzakonska akta, kao i nastavak ak-

tivnosti na izradi predloga Zakona o sahranjivanju i grobljima.

U nastavku izveštaja data je informacija o radu Grupacija i Odbora uz konstataciju da je protekli period bio veoma uspešan. 
Na bazi podataka dobijenih od Ministarstva građevinarstva, saobraćaja i infrastrukture u narednom periodu biće sačinjen 
izveštaj o položaju komunalnih preduzeća za 2015. godinu.

SrbIjA

Zatvara se plac „Parking servisa“ za prenos vozila na Slaviji
Plac beogradskog JKP „Parking servis“ na Slaviji, za smeštaj vozila iz prekršaja, prestaje da radi u subotu, 7. maja.

Nepropisno parkirane automobile, uklonjene iz centra grada po nalogu Saobraćajne policije i Komunalne inspekcije, dizalice 
„Parking servisa“ ubuduće će prenositi na objekte „Staro sajmište“, „AdaCiganlija“ i „Dunavska“. Sve informacije o vozilima prene-
tim po nalogu nadležnih organa vozači, odnosno vlasnici vozila, mogu dobiti putem telefona Korisničkog servisa 011 30 35 400.

Izvor: eKapija

https://www.facebook.com/Privrednakomora/
https://twitter.com/Privrednakomora
https://www.youtube.com/channel/UCDLO-3KXK_7qmnmjuKy-l-g
https://www.linkedin.com/company/chamber-of-commerce-and-industry-of-serbia


4

Uskoro gotova sanacija deponije bubanj − Odlaganje otpada moguće i u naredne tri godine
Za dva meseca biće završena sanacija niške deponije Bubanj, a zahvaljujući rekultivisanju i naredne 3 godine će na tom polju 
moći da se odlaže otpad.

Radovi na sanaciji dela deponije započeli su avgusta prošle godine, a 60% radova, koliko je do sada urađeno košta oko 60 
miliona dinara. Očekuje se da sve bude gotovo za najviše dva meseca.

- Dnevno na ovu deponiju odlažemo oko 200 tona otpada, a oko 150 tona se mesečno reciklira, kazao je direktor JKP „Me-
diana“ Bratislav Vučković.

Preostalih 40% ugovorenih radova na niškoj deponiji sastoji se od zatvaranja dela S4, odnosno ugradnje vodonepropusnog 
materijala-geofilca, koji sprečava zagađenje vodotokova.

- Završetkom radova na sanaciji na segmentu S4 deponije Bubanj rešava se višedecenijski problem i u skladu je sa propisima 
u oblasti ekologije i zaštite životne sredine koje Srbija mora da ispuni na putu ka EU. Odavde se na leto više neće širiti smrad 
ka Novom groblju - rekao je gradonačelnik Niša Zoran Perišić obilazeći radove.

Poglavlje 27 u pregovorima o članstvu u EU između ostalog reguliše kvalitet vazduha, upravljanje otpadom, upravljanje 
vodama, kontrolu industrijskog zagađenja, kontrolu hemikalija, kao i investicije u oblasti otpada, koje treba da u većoj meri 
budu usmerene na razdvajanje i reciklažu.            Izvor: Niške vesti, prenela eKapija

Srbija godišnje gubi 50 mil EUr na PET ambalaži − reciklira se svega 15% otpada
Posle prvomajskih praznika u svakom domu skupilo se mnogo praznih plastičnih flaša od vode, sokova, piva, mleka... Svi ovi 
proizvodi pakuju se u plastične flaše za jednokratnu upotrebu, a završavaju uglavnom u kantama za smeće ili na nekoj od 
3.500 divljih i stotinak zvaničnih deponija.

Procenjuje se da se u Srbiji na deponije godišnje baci oko 50.000 tona takozvane PET ambalaže jer ili ne postoje posebni 
kontejneri za njihovo odlaganje ili ih ima veoma malo. Time što se plastične flaše bacaju i ne odlažu na pravi način, a samim 
tim i ne recikliraju, Srbija godišnje gubi oko 50 mil EUR.

Ekolozi tvrde da otpad nije smeće već novi izvor sekundarnih sirovina, podsećajući da se u Srbiji reciklira svega 15% otpada, 
dok je u Evropskoj uniji taj procenat 50%. Ukazuju i na činjenicu da su deponije u Srbiji sve veće, a da u isto vreme fabrike za 
reciklažu ambalažnog otpada ne mogu da popune svoje proizvodne kapacitete pa moraju da uvoze pet ambalažu za reciklažu.

Prema rečima predsednice Srpske asocijacije recikliranog ambalažnog otpada Kristine Cvejanov, sakupljači PET ambalaže u 
proseku dobijaju oko 180 EUR po toni sakupljenog otpada, a ukoliko sami sortiraju PET otpad po bojama, mogu da zarade i 
250 EUR po toni. Neformalni sakupljači, kako ističe Kristina Cvejanov, otpad sakupljaju iz komunalnih kontejnera ili sa depo-
nija i uglavnom ih predaju privatnim preduzećima registrovanim za sakupljanje otpada.

U poslednje vreme sve više javnih komunalnih preduzeća počinje da se bavi otkupom otpada od neformalnih sakupljača ili 
ih pak angažuju da sakupljaju otpad sa lokalnih deponija.

- Individualni sakupljač otpada, koji svakodnevno otpad sakuplja iz komunalnih kontejnera, u proseku mesečno sakupi naj-
više tonu PET otpada, ocenila je Kristina Cvejanov.

- Da bi to uspeli, moraju dnevno da rade od 10 do 12 časova i pređu između 30 i 50 kilometara. Nepovoljni vremenski uslovi 
značajno utiču na obim sakupljanja, tako da je tokom zime sakupljanje otpada daleko manje, a porodice neformalnih saku-
pljača uglavnom žive samo od socijalne pomoći. Zbog toga većina sakupljača strahuje da bi regulisanjem pravnog statusa 
individualnog sakupljača sekundarnih sirovina i rešavanjem njihovog zdravstvenog i penzionog osiguranja, njihove poro-
dice izgubile pravo na socijalnu pomoć, koja im je neophodna. Neformalni sakupljači su nevidljiva ruka zelene ekonomije u 
Srbiji i krajnje je vreme da država upali svetlo i osvetli im put.             

Izvor: Dnevnik, prenela eKapija

Grejanje i struja iz otpada od 2019 − U toku drugi krug tendera za deponiju u Vinči
Od ukupno 11 firmi koje su se prijavile na tender za izbor privatnog partnera koji će sa gradom Beogradom srediti deponiju 
u Vinči, izgraditi postrojenje za upravljanje otpadom i tamo proizvoditi struju i toplotnu energiju, njih pet je ušlo u uži izbor. 
Kako navode iz Sekretarijata za zaštitu životne sredine, odabrane firme učestvovaće u drugom krugu tendera koji se orga-
nizuje u maju, a cilj je da se odabere jedno preduzeće.

Planirano je da se do kraja sledeće godine dobiju sve dozvole za gradnju, kako bi pomenuto postrojenje bilo završeno i pu-
šteno u rad do kraja 2019.

- U postrojenju će se od otpada proizvoditi električna i toplotna energija, koja će se uključiti u sistem daljinskog grejanja, 
kažu u Sekretarijatu.

Nadležni ističu da će svaki otpad koji može da se preradi biti iskorišćen ponovo. Tako će biorazgradivi, u koji spada i kuhinjski, 
biti pretvaran u kompost, vrstu đubriva.

Izvor: Novosti, prenela eKapija
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https://www.linkedin.com/company/chamber-of-commerce-and-industry-of-serbia
http://niskevesti.rs/drustvo/item/10198-sanacija-deponije-za-duze-odlaganje-otpada
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Počela izgradnja vodovodne mreže u leskovačkim selima − „Eurokop“ i „jedinstvo Sevojno“ 
izvode radove na projektu vrednom oko 12 miliona dinara
U Sejanici i Kovačevoj Bari u Leskovcu u toku je prva faza radova na izgradnji vodovodne mreže.

U saopštenju opštine Leskovac istaknuto je da je projekat veoma značajan za meštane Sejanice i Kovačeve Bare, jer se mešta-
ni ovih sela pitkom vodom snabdevaju pomoću cisterni JKP „Grdelica“.

U okviru prve faze projekta biće izgrađena vodovodna mreža u dužini od 2300 metara, dve crpne stanice i rezervoar, a radove 
izvode „Eurokop“ Vunarce i MPP „Jedinstvo“ Sevojno. Vrednost projekta iznosi oko 12 miliona dinara, a finansira ga „Direkcija 
za urbanizam i izgradnju Leskovca“.

Izvor: Energetski portal, prenela: eKapija

Evropska komisija odobrila 56 mil EUr za fabriku za prečišćavanje otpadnih voda u Nišu
Evropska komisija ovih dana je odobrila gradu Nišu 56 mil EUR za izgradnju fabrike za prečišćavanje otpadnih voda, rekao 
je gradonačelnik Niša Zoran Perišić.

- Sledeći korak je raspisivanje međunarodnog tendera za izbor izvođača radova. Na pripremi tendera će raditi radna grupa 
koju smo već formirali i ministarstvo u čijoj će nadležnosti biti zaštita životne sredine, naglasio je Perišić.

On je istakao da tender za izbor firme koja će graditi regionalni centar za upravljanje otpadom „Keleš” nije propao, ali se ne 
odvija onako kako je planirano.

- Uslovi koje smo mi postavili investitorima oni nisu hteli da prihvate, a ja nisam mogao da građanima nametnem uslove koji 
su nerealni i koji bi im predstavljali preveliki finansijski teret - rekao je Perišić. Prema njegovim rečima pregovori sa kompani-
jama koje su zainteresovane za gradnju „Keleša” još traju.

Izvor: Beta, prenela: eKapija

Završena izgradnja sistema za vodosnabdevanje na Srebrnom jezeru - Vrednost investicije 4,5 mil EUr
U sredu 29. juna, na Srebrnom jezeru biće upriličen događaj, tokom koga će biti otvoren novi sistem za vodosnabdevanje 
vredan 4,5 mil EUR. Vlada Republike Srbije i Austrijska razvojna agencija će tom prilikom u Golupcu potpisati sporazum o 
nastavku finansiranja radova na rekonstrukciji Golubačke tvrđave.

Ovaj događaj organizuje EU projekat Socijalno-ekonomski razvoj dunavske regije u Srbiji. 

Događaju će prisustvovati Rasim Ljajić, potpredsednik Vlade Republike Srbije i ministar trgovine, turizma i telekomunikacija, 
Catherine Wendt, direktorka Odeljenja za Srbiju pri generalnom Direktoratu za susedsku politiku i pregovore o proširenju 
Evropske komisije i Johanes Eigner, ambasador Republike Austrije u Srbiji.

Izvor: Beta, prenela: eKapija

Nova fabrika vode u Užicu do kraja 2017. godine − Vrednost investicije 400 miliona dinara
Potpredsednica vlade Zorana Mihajlović i gradonačelnik Užica Tihomir Petković potpisali su danas ugovor o finansiranju 
radova na rekonstrukciji fabrike vode za piće „Petar Antonijević”, ukupne vrednosti 400 miliona dinara.

Mihajlović je nakon potpisivanja ugovora rekla da je 360 miliona dinara obezbeđeno preraspodelom sredstava iz budžeta 
Ministarstva zato što je ovo jedan od prioritetnih projekata.

Prema njenim rečima, tender za projekat će biti raspisan za 7 do 10 dana. Mihajlović je pozvala sve kompanije da se jave i 
eventualno udruže kako bi zajedno mogle da rade na ovom ozbiljnom infrastrukturnom projektu.

Građani Užica, kazala je, moći će da koriste vodu za piće već posle prve faze, a obe faze projekta biće završene do kraja 2017.

Gradonačelnik Užica Petković je rekao da je obaveza grada da tokom ove godine izdvoje 5 miliona dinara, a sledeće 35 mili-
ona dinara kako bi projekat bio realizovan. On je rekao da je ovo najznačajniji projekat za Užice.

- Krajnji posao, ujedno i najvažniji, je trajna sanacija akumulacije Vrutci gde ćemo uz pomoć vlade raditi na kvalitetnom pro-
jektu i aplicirati za novac iz EU fondova, dodao je.

Izvor: Tanjug, prenela: eKapija

https://www.facebook.com/Privrednakomora/
https://twitter.com/Privrednakomora
https://www.youtube.com/channel/UCDLO-3KXK_7qmnmjuKy-l-g
https://www.linkedin.com/company/chamber-of-commerce-and-industry-of-serbia
http://www.ekapija.com/website/sr/page/951706/Stigao-novac-za-Goluba%C4%8Dku-tvr%C4%91avu-i-Srebrno-jezero-Srbija-dobila-11-mil-EUR-za-razvoj-turizma-iz-fondova-EU
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